



INTERNATIONAL MEDICAL INSURANCE FOR EDUCATIONAL MARKET

FOR STUDENTS, SCHOLARS AND EDUCATORS PARTICIPATING IN INTERNATIONAL EDUCATIONAL PROGRAMS AND CULTURAL EXCHANGES.

For more than 25 years, International Medical Group® (IMG®) has provided global benefits and assistance services to millions of members in almost every country. We're committed to being there with our members wherever they may be in the world, providing them Global Peace of Mind®. With 24/7 worldwide assistance, multilingual claims administrators and highly trained customer service professionals, IMG provides the services and coverage students, scholars and educators need worldwide. IMG is your complete source for international medical coverage in the educational market.

PATRIOT EXCHANGE PROGRAMSM



- Available for individuals and groups of 5 or more.
- \$50,000, \$100,000, \$250,000, & \$500,000 per injury/illness
- \$100 deductible (\$5 Student Health Center)
- Eligible medical charges covered at 100% including doctors, hospitals
- Emergency Evacuation, Reunion, Return of Mortal Remains
- Accidental Death
- Coverage for dependents

STUDENT HEALTH ADVANTAGESM



- Standard and Platinum plan options
- Available for individuals and groups of 5 or more
- \$300,000 & \$500,000 per injury/illness
- \$25, \$50, & \$100 deductibles (\$5 in Student Health Center)
- Eligible medical charges including doctors, hospitals, RX drugs, outpatient, and emergency room
- Emergency Evacuation, Reunion, Return of Mortal Remains
- Accidental Death
- Interscholastic/Intercollegiate, Club and Intramural Sports
- Pre-existing conditions, mental, nervous, maternity
- Coverage for dependents

Benefits are subject to exclusions and limitations. This is only a summary and does not supersede in any way the Certificate of Insurance and governing policy documents, which are the only source of the actual benefits provided.

Global Peace of Mind®

FOR MORE INFORMATION, PLEASE CONTACT:

CUB INTERNATIONAL LTD
71-75 shelton street
covent garden
london WC2H 9JQ United Kingdom
Phone: 00442034684981
admin@cubinternational.com
<http://www.cubinternational.com>



教育市场的 国际医疗保险

面向参加国际教育计划和进行文化交流的学生、学者和教育工作者。

在过去超过25年的时间里，International Medical Group 已向全世界不同国家的数百万会员提供了国际保险福利和帮助服务。不论我们的会员身在何处，我们都致力于为他们提供 Global Peace of Mind®（全球安心服务）。凭借7x24小时全天候服务、多语言索赔受理人员，以及训练有素的客服专员，IMG可以提供往来美国或从美国去往世界的学生、学者和教育工作者所需要的保险和服务。IMG可为您提供全面的教育市场国际医疗保险资源。

PATRIOT EXCHANGE PROGRAMSM



- 面向个人及5人以上团体
- 每例疾病/伤害\$50,000、\$100,000、\$250,000或\$500,000保额
- 每例疾病/伤害\$100自付额（在学生健康中心为每次就诊\$5）
- 可100%全额赔付符合理赔条件的医疗费用，包括医生诊疗费和住院费
- 紧急撤离、临终团聚、遗体送回
- 意外身故
- 家属保险

STUDENT HEALTH ADVANTAGESM



- Standard标准和Platinum白金计划
- 面向个人及5人以上团体
- 每例疾病/伤害\$300,000或\$500,000保额
- 每例疾病/伤害\$25、\$50或\$100自付额（在学生健康中心为每次就诊\$5）
- 符合理赔条件的医疗费用，包括医生、住院、处方药、门诊和急诊费
- 紧急撤离、临终团聚、遗体送回
- 意外身故
- 校际、学院际、社团和校内体育活动
- 精神疾病、神经系统疾病、生育、投保前已有的健康状况
- 家属保险

Global Peace of Mind®

如需更多信息，请联系：

CUB INTERNATIONAL LTD
71-75 shelton street
covent garden
london WC2H 9JQ United Kingdom
Phone: 00442034684981
admin@cubinternational.com
<http://www.cubinternational.com>